
Mariola Gawlowska
Radna Rady Miasta
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Wloclawek 23.06.2016

Pan
Marek Wojtkowski
Prerydent Miasta Wloclawek

Zwracam sig z uprzejm4 pro6b4 w imieniu mieszkaric6w

Osiedla Zawiile o budowg Sali gimnastycznej przy Zespole Szkol nr 8

ulica Willowa. Uczniowie tej plac6wki potrzebuj4 nowej pelnowymiarowej

sali gimnastycznej, a tak:Ze z ta|,tel inwestycji skorzysta cala Zawi6lanska

spolecznoS6.

Uprzejmie proszg Pana Prezydenta o pomoc w tej sprawie.
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